
1 
 

Lijst moties PS 10 juli 2017 

 

Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

M12-2017 10-04-2017 Motie Vreemd a/d 

Orde  Centrale aan 

de Hemweg.  

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het 

College van GS:  

- zich aan te sluiten bij 

het initiatief met tot 

doel het kopen van de 

centrale aan de 

Hemweg, inclusief de 

C02 rechten van de 

centrale   

- onderzoek te doen 

naar de mogelijkheden 

die de provincie 

Noord-Holland heeft 

om in zowel praktische 

als financiële zin bij te 

dragen   

- de uitkomsten van dit 

onderzoek uiterlijk 

1juni 2017 aan PS voor 

te leggen ter 

besluitvorming. 

PvdD, 

GroenLinks, 

CU-SGP. 

Hoek van der, J.  20-04-2017: reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 10-04-2017  De 

heer VAN LIERE (PvdD): "Mij 

bereikt spontaan na de 

schorsing een verzoek om 

de motie aan te houden 

zodat deze in de commissie 

behandeld kan worden. Ik 

heb met de indieners 

contact gehad en wij staan 

daar positief tegenover. Ik 

denk EEB, dat vindt de 

voorzitter goed. Zo kunnen 

wij het doen en dan houden 

wij hem aan." 

M7-2017 13-03-2017 Validatiemodel 

prestatiegericht 

financieren OD 

NZKG. 

PS verzoeken het 

college van GS om:  

* het door de externe 

partij opgestelde 

validatie-model te 

delen met Provinciale 

Staten   

* PS tot 01-01-2019 

halfjaarlijks te 

informeren over de 

voortgang van het 

validatieproces. 

PvdA, CDA, 

CU-SGP, D66, 

GroenLinks, 

VVD 

Tekin, A. 22-03-2017 Zoals toege-

zegd door de gedeputeerde 

zal het validatiemodel 

worden toegezonden aan 

de Staten, zodra het 

bestuur van OD NZKG 

akkoord is met dit model 

(verwachting voor het 

zomerreces). Zoals op 13 

maart jl. tijdens de 

Statenvergadering is 

besloten zullen de Staten 
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Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

iedere acht maanden door 

het college worden 

geïnformeerd over de 

voortgang van het 

validatieproces. De eerste 

keer aan het einde van 

2017. 

M1-2017 06-02-2017 Motie Vreemd a/d 

Orde  

Toegankelijkheid 

Buurtbussen.  

 

AANGEHOUDEN 

Verzoeken het College 

van Gedeputeerde 

Staten om:  

* het principe van de 

inclusieve samenleving 

in acht te nemen en de 

mogelijkheden te 

onderzoeken of het 

provinciale 

buurtbusbeleid 

dusdanig aangepast 

kan worden dat 

buurtbussen binnen 

redelijke termijn ook 

toegankelijk worden 

voor 

rolstoelgebruikers. 

PvdA, CDA Post, E.  16-02-2017: Reden 

aanhouden motie vanuit 

Notulen PS 06-02-2017: 

"Mevrouw VAN DUIJN 

(PvdA): Voorzitter. Dank 

voor de antwoorden. Er ligt 

nu zoveel informatie op 

tafel dat het goed is om er 

in de commissie verder over 

te praten, dus wij houden 

hem aan." 

M76 -2016 12-12-2016 Motie Vreemd a/d 

Orde  toekomst 

recreatieschappen in 

het Metropolitane 

Landschap. 

PS verzoeken het 

College van GS om:  

* in het MRA proces als 

vervolg op de actie 

agenda metropolitaan 

landschap een voorstel 

in te brengen waarin:  

- de kwaliteit van 

recreatieterreinen 

wordt vergroot door, 

op basis van 

onderzoek, duidelijke 

grenzen te bepalen 

PvdA, CDA, 

D66, VVD 

Tekin, A. 22-03-2017: Het 

adviesbureau Tauw heeft 

opdracht gekregen om tot 

een ecologisch onderzoek 

in de recreatieschappen uit 

te voeren. Op basis van 

deze onderzoeken willen 

wij de spanning tussen 

recreatie en natuurbelangen 

beter reguleren. Het eerste 

rapport over het 

recreatiegebied 

Spaarnwoude is afgerond 

06-04-2017: Resultaten 

TAUW en hoe Raden en 

Statenconferentie eruit 

moet komen te zien zijn 

orienterend besproken in 

een (besloten) BOT overleg 

met de commissies EEB en 

NLM op 3 april 2017. 



3 
 

Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

tussen natuur en 

recreatie   

- alle gebruikers meer 

worden betrokken bij 

de inrichting en het 

gebruik van de 

recreatiegebieden   

- de inverdieneffecten 

voor de financiering 

van de recreatie-

schappen binnen de 

bestaande 

randvoorwaarden 

maximaal worden 

benut   

* na uitwerking van dit 

voorstel in goed 

overleg met alle 

betrokken de 

bestaande 

gemeenschappelijke 

regelingen in deze lijn 

bij te stellen. 

en wordt eind maart ter 

kennisname aan de Staten 

toegezonden. De rapporten 

over de vier andere 

recreatieschappen zullen 

voor de zomer worden 

opgeleverd. In de 

begeleidende brief waarmee 

wij het rapport over het 

recreatiegebied 

Spaarnwoude aan de Staten  

hebben doen toekomen zijn 

wij uitgebreid ingegaan op 

de hierna te nemen stappen 

om op basis van dit 

onderzoek te komen tot 

een goede balans tussen 

recreatieve mogelijkheden 

en ecologische 

bescherming in de 

recreatieschappen.  Met 

betrekking tot de 

optimalisering van de 

financiën zijn wij in 

afwachting van het rapport 

van de Randstedelijke 

Rekenkamer over 

Spaarnwoude. In dit rapport 

wordt de financiële situatie 

van Spaarnwoude 

vergeleken met de andere 

recreatieschappen. Volgens 

planning komt het rapport 

van de Randstedelijke 

Rekenkamer eind augustus 

uit. Verder zijn wij in 

overleg met Recreatie NH 
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over de betrokkenheid van 

gebruikers bij de inrichting 

en het gebruik van 

recreatievoorzieningen.  Tot 

slot willen we na de zomer 

een Raads- en Staten-

conferentie over de 

modernisering van de 

recreatieschappen 

organiseren, waarin deze 

onderwerpen ook een 

plaats zullen krijgen.   

 

07-02-2017: Het 

adviesbureau Tauw heeft 

opdracht gekregen om tot 

een zonering van de 

gebieden in de recreatie-

schappen te komen. Deze 

zonering willen  wij 

gebruiken om de spanning 

tussen recreatie en 

natuurbelangen beter te 

reguleren. Deze methodiek 

is bijna gereed en wordt nu 

als eerste in het 

recreatieschap 

Spaarnwoude toegepast en 

zal daarna in de overige 

recreatieschappen worden 

uitgerold. In het voorjaar 

worden deze resultaten 

bekend. Hierbij willen we 

ook het onderzoek van de 

Randstedelijke Rekenkamer 

in Spaarnwoude betrekken . 

Verder zijn wij in overleg 
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Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

met Recreatie NH over de 

betrokkenheid van 

gebruikers bij de inrichting 

en het gebruik van 

recreatievoorzieningen.  Tot 

slot willen we na de zomer 

een Raads- en Staten-

conferentie over de 

modernisering van de 

recreatieschappen 

organiseren. 

M70-2016 14-11-2016 Begroting  

taakstelling 

Provinciefonds. 

PS verzoeken het 

college van GS om: 

eigenstandig en in IPO 

verband te bevorderen 

(middels lobby) dat er 

in een nieuw 

regeerakkoord geen 

taakstelling op de 

provinciale middelen 

wordt opgenomen. 

PvdA, SP Post, E. 22-03-2017: Op 3 april 

2017 heeft de portefeuille-

houder gesproken met de 

voorzitter van het IPO en 

met de lobbyist. De lobbyist 

is gevraagd in contact te 

treden t.b.v. de nadere 

vormgeving.    

 

09-01-2017: Stand van 

zaken is dat GS het verzoek 

van de Staten betrekken bij 

de reguliere PA-activiteiten 

alsmede bij de lobby – in 

IPO-verband – richting 

Tweede Kamerverkiezingen. 

 

M68-2016 14-11-2016 Begroting 2017  

digitaal netwerk 

Noord-Holland. 

PS verzoekt het college 

van GS: 

Provinciale Staten voor 

de kaderbrief 2018 

een conceptvisie voor 

te leggen op de 

toekomst van het 

digitale netwerk van 

Noord-Holland met 

concept 

VVD, CDA, 

D66, PvdA 

Bond, J. 22-05-2017: uit GS-

besluitenlijst d.d. 16-05-

2017: Het college besluit: 

1. de "Visie en 

uitvoeringsstrategie 

Breedband Noord-Holland" 

vast te stellen   

2. als uitvoeringsstrategie 

te kiezen voor het 

ondersteunen van kansrijke 

14-06-2017: de commissie 

EEB is in haar vergadering 

van 12 juni 2017 akkoord 

gegaan met de afdoening 

van de motie. 

 

22-05-2017: voorstel 

Presidium volgt. Afdoening 

motie staat op agenda EEB 

van 12 juni 2017. 
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Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

uitwerkingsagenda 

waarin zij de 

bovenstaande 

overwegingen 

integraal afweegt en 

aangeeft hoe de 

provincie zowel 

organisatorisch als 

financieel bij kan 

dragen binnen haar 

mogelijkheden, om zo 

snel mogelijk 

duidelijkheid te 

verschaffen aan 

gemeenten en 

initiatiefnemers. 

lokale initiatieven en de 

inzet van de daarbij 

voorziene financiële 

instrumenten nader uit te 

werken   

3. PS te informeren met 

brief en het rapport 

“Strategisch plan Breedband 

Noord-Holland” en de “Visie 

op het digitale netwerk in 

Noord-Holland” aan PS aan 

te bieden in de vergadering 

waarin ook de Kaderbrief 

2018 wordt behandeld   

4. PS voor te stellen motie 

M68/14-11-2016 als 

afgedaan te beschouwen. 

 

22-03-2017: In de eerste 

maanden van 2017 is een 

GS-nota voorbereid om te 

komen tot een rolkeuze op 

dit dossier en de (eventuele) 

financiële gevolgen ervan 

mee te nemen in de besluit-

vorming over de Kader-brief 

2018.  PS worden met een 

brief geïnformeerd over de 

rolkeuze en de 

achtergronden ervan. 

Conform de motie wordt er 

voor de Kaderbrief 2018 

een visie op het digitale 

netwerk in Noord-Holland 

met uitvoerings-strategie 

voorbereid.   
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Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

4-1-2017: de motie wordt 

uitgevoerd rekening 

houdend met de gestelde 

termijn (kaderbrief 2018). 

M66-2016 14-11-2016 Begroting 2017  

bestrijding 

werkloosheid 

ouderen in 

uitvoeringsagenda 

arbeidsmarkt 2016-

2019 indiverse 

sectoren.    

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken 

Gedeputeerde Staten: 

* bij alle projecten die 

worden gestart onder 

de uitvoeringsagenda 

arbeidsmarkt het 

belang van werklozen 

in de genoemde 

leeftijdsgroep te allen 

tijde mee te nemen en 

onder de aandacht te 

brengen, niet alleen in 

de techniek, maar dit 

waar mogelijk ook uit 

te breiden onder 

andere sectoren   

* bij de tussentijdse 

evaluatie van de 

uitvoeringsagenda PS 

op de hoogte te 

brengen van de 

vorderingen die er zijn 

gemaakt in andere 

sectoren. 

50PLUS Tekin, A.  14-06-2017: gelet op de 

informatie die aan de 

commissie EEB is verschaft, 

heeft de indienster van de 

motie aangegeven dat deze 

motie van de lijst kan 

worden afgevoerd. 

Voorstel: motie afdoen. 

 

26-01-2017: In Cie EEB van 

januari meldt Gedeputeerde 

Tekin het volgende terug 

over deze aangehouden 

motie. Er is aansluiting 

gezocht bij het UWV en de 

inspiratiedagen die zij dit 

en volgend jaar 

organiseren. Hij zal de brief 

van de Techniekraad via de 

griffie toesturen. Ook de 

commissieleden zijn 

welkom op de 

inspiratiedagen. Nadere 

informatie over de data en 

inhoud volgt.  31 mei 2017: 

commissie heeft de 

uitnodiging over de 

inspiratiedagen gehad en 

zie brief GS op c-agenda 12 

juni 2017over Beleidsinzet 

en uitvoering 

inspiratiedagen 45-plussers 

bij bedrijven. Aan indiener 
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Nummer Datum PS Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

zal gevraagd worden of de 

aangehouden motie 

hiermee afgedaan is en van 

de lijst gehaald kan worden.  

 

nov. 2016: reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 14-11-2016: 

"Mevrouw DE MEIJ 

(50plus):..... Gedeputeerde 

Loggen verzoekt om motie 

66 over de werkloosheid 

aan te houden tot hij in 

overleg is geweest met de 

werkambassadeur en dat 

vinden wij een uitstekend 

plan. Ik wacht de reactie af. 

Dus motie 66 houd ik aan." 

M59-2016 14-11-2016 Begroting 2017  

groene 

eiwittransitie.     

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken GS:  

in kaart te brengen 

welke rol de provincie 

kan spelen in de 

groene eiwittransitie. 

PvdD Bond, J.  nov. 2016: reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 14-11-2016: 

"Gedeputeerde LOGGEN 

........ Bij motie 59 wil ik de 

toezegging doen dat ik met 

collega Bond opneem om te 

kijken of er een notitie naar 

de commissie kan komen, 

waarin hetgeen mevrouw 

Zaal heeft gevraagd maar 

ook recht doet aan de 

beginselen van motie 59, en 

die daar te bespreken." "De 

heer VAN LIERE (PvdD): Dat 

gehoord hebbende, zal ik 

de motie aanhouden." 

M56-2016 14-11-2016 Begroting 2017  

verhoging 

PS roept Gedeputeerde 

Staten op:  

GroenLinks Hoek van der, J. 22-03-2017: PS voordracht 

wordt voorbereid.   
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Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

subsidieplafond 

zonnepanelen. 

te onderzoeken hoe 

het subsidieplafond 

nogmaals met 

150.000,-- kan worden 

verhoogd en in dat 

onderzoek in elk geval 

de lWIN-reserve te 

betrekken. 

 

09-01-2017: PS voordracht 

wordt voorbereid voor de 

Zomernota. 

M54-2016 14-11-2016 aanbesteding 

diensten  personeel.  

 

AANGEHOUDEN 

GS op te dragen 

voortaan bij 

aanbestedingen van 

diensten die (voor 

deel) zijn uitbesteed in 

het bestek op te 

nemen dat de 

provincie van de 

gegunde partij 

verwacht dat die al het 

personeel overneemt 

dat tot de datum van 

de aanbesteding toe 

werkzaam was bij 

genoemde dienst. 

SP, 50PLUS Hoek van der, J.  nov. 2016: Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 14-11-2016: 

"Mevrouw ALBERTS (SP): 

Voorzitter, ik wil deze motie 

graag aanhouden, gezien 

de toezegging van de 

gedeputeerde om met een 

notitie te komen. Dan komt 

deze nu niet in stemming." 

M43-2016 03-10-2016 NH Vaarverbinding 

IJsselmeer-

Amstelmeer. 

PS verzoeken het 

college om:  

In het uitvoerings-

programma van de 

Visie op Waterrecreatie 

een verkenning op te 

nemen naar het 

creëren van een 

vaarverbinding vanaf 

het IJsselmeer bij Den 

Oever naar het 

Amstelmeerkanaal en 

het Amstelmeer. 

ONH, 

50PLUS, 

PvdA, PVV, 

SP, VVD 

Loggen, C. 22-3-17: Er is opdracht 

gegeven voor een 

onafhankelijk onderzoek 

met input vanuit de regio. 

De planning sluit nog 

steeds aan op de planning 

van de aquapunctuur-

punten zoals eerder 

aangegeven. Na besluit-

vorming in juli in GS 

worden PS geïnformeerd.   

 

09-01-2017: Op 20 januari 

is een startbijeenkomst 
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gehouden voor de 

verkenning. Besluitvorming 

in GS over de verkenning 

aquapunctuurpunten 

inclusief deze motie wordt 

rond in juli verwacht waarna 

PS worden geinformeerd.   

 

21-11-2016: De motie is op 

3 oktober ingebracht. De 

motie is verwerkt in het 

uitvoeringsprogramma. De 

verkenning zelf zal 

meelopen in het traject van 

de verkenning 

aquapunctuurpunten. 

M39-2016 03-10-2016 Motie Vreemd a/d 

Orde  bouwplan 3 

c.q. 6 woningen aan 

Overleek in 

buitengebied 

Monnickendam.  

 

AANGEHOUDEN 

PS roept GS op om: 

Gezien het 

voorgaande, dat de 

voorzitter van de 

Stuurgroep 

gedeputeerde 

mevrouw J. Geldhof de 

Stuurgroep meedeelt, 

in de vergadering die 

bijeenkomt op 6 

oktober a.s., het reeds 

in bezit hebbende 

bouwinitiatief van de 

heer C.G. Oesterbaan 

aan Overleek, 

plangebied sectie F, 

sectie nr 63, gelegen 

in het buitengebied 

van Monnickendam 

met onmiddellijke 

ingang in behandeling 

50PLUS Geldhof, J.  22-06-2017: met 

behandeling van het 

initiatiefvoorstel 50PLUS 

“Verbetering Monitoring 

Woningbouwprogramma’s 

en RAP’s” (verworpen in PS 

van 13-03-2017, VD-14), 

kan wat de indiener betreft 

M39-2016 als afgedaan 

worden beschouwd. 

Voorstel motie afdoen. 
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te nemen, conform de 

afgesproken 

procedures in het 

ondertekende 

bestuursakkoord dat 

nog steeds van kracht 

is. 

M27-2016 27-06-2016 PMI  Pilot 

gebiedsatelier 2e 

fase verbetering 

N236 tussen Nieuwe 

's Gravelandseweg 

en Loodijk. 

PS verzoeken GS:  

1. zo spoedig mogelijk 

als pilot een 

"burgerparticipatie 

N236 2e fase" vóór de 

aanbesteding van dit 

deel van de weg te 

starten   

2. daartoe in overleg 

met betrokkenen een 

stappenplan te maken 

en  

3. de leden van de 

Commissie Mobiliteit 

en Financiën over het 

stappenplan alsmede 

de bereikte resultaten 

te informeren. 

SP, 50PLUS, 

CU-SGP, D66, 

GroenLinks, 

ONH, PvdA, 

PvdD 

Post, E. 19-4-17: Inmiddels hebben 

4 participatie-

bijeenkomsten plaatsge-

vonden met bewoners, 

bedrijven, GNR, 

Natuurmonumenten, 

politie, brandweer en de 

gemeenten Gooisemeren en 

Hilversum. Op 6 maart 

2017 was de laatste 

bijeenkomst. Naar 

verwachting is voor het 

zomerreces van 2017 

duidelijk hoe het proces 

verder wordt vormgegeven. 

 

M10-2016 23-05-2016 Verbeteren 

inzetbaarheid 

Participatiefonds 

Duurzame 

Economie. 

dragen het college op:  

1. de 

aanbevelingsrichtingen 

zoals genoemd in de 

tussenevaluatie (p. 4) 

te gebruiken om met 

een uitgewerkt 

voorstel te komen voor 

een verbeterd PDENH   

2. dit voorstel ter 

besluitvorming voor te 

leggen aan Provinciale 

D66, CDA, 

CU-SGP, 

GroenLinks, 

PvdA, PvdD, 

VVD 

Bond, J.  Hoek 

van der, J. 

11-04-2017: Het voorstel 

voor verbetering van de 

inzetbaarheid van PDENH is 

besproken in de cie. EEB op 

23 maart. GS besluiten over 

de verdere uitwerking. PS 

worden per brief over dit 

besluit geïnformeerd en 

voorgesteld om te besluiten 

om de motie als afgedaan 

te beschouwen (naar 

verwachting commissie 12 
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Staten   

3. de lessons learned 

uit de tussenevaluatie 

ook te gebruiken bij 

het inrichten van het 

MKB innovatiefonds en 

duurzame energie 

innovatiefonds zodat 

deze fondsen goed op 

elkaar aansluiten   

4. een businessplan op 

te stellen voor de drie 

fondsen. 

september).   

 

09-1-2017: Een voorstel 

voor verbetering van de 

inzetbaarheid van PDENH 

wordt op 20 maart ter 

consultatie aan de 

Statencommissie EEB 

voorgelegd. Voorafgaand 

aan die commissie-

vergadering wordt een 

technische briefing 

gehouden voor de 

commissieleden over de 

mogelijkheden om de 

inzetbaarheid van PDENH te 

verbeteren. Na verwerking 

van de input van de 

commissie EEB wordt het 

definitieve voorstel aan de 

commissie gestuurd  (sept 

2017).   

 

21-11-2016: Het onderzoek 

naar de mogelijkheden om 

de inzetbaarheid van 

PDENH te verbeteren wordt 

uitgevoerd in twee delen. 

De uitkomsten van beide 

onderzoeken worden voor 

het eind van dit jaar 

verwacht, zodat conform de 

oorspronkelijke planning in 

het eerste kwartaal van 

2017 een voorstel aan PS 

kan worden voorgelegd.  De 

eventuele aanpassing van 
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PDENH wordt zoveel 

mogelijk uitgevoerd in 

samenhang met de 

inrichting van de MKB-

innovatiefondsen, en in 

relatie tot de "één-loket-

gedachte" voor de drie 

fondsen.   

 

25-07-2016: Voor 

uitvoering van deze Motie is 

een aantal vervolg-stappen 

nodig, hierover zijn PS per 

brief geïnformeerd. In de 

komende maanden wordt 

een juridische analyse 

uitgevoerd van de 

mogelijkheden om het 

financieel instrumentarium 

van PDENH uit te breiden, 

en de governance van het 

fonds geëvalueerd. De 

planning is om in het eerste 

kwartaal van 2017 een 

uitgewerkt voorstel voor 

een verbeterd PDENH aan 

PS voor te leggen.   

 

23-06-2016: Uit GS-

besluitenlijst van 14-06-

2016: Het college besluit:  

* Provinciale Staten met 

brief te informeren over de 

vervolgstappen voor 

uitwerking van de Motie 

'Verbeteren inzetbaarheid 

Participatiefonds Duurzame 
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Economie Noord-Holland 

B.V.' (M10/230516). 

M1-2016 08-02-2016 Motie Vreemd a/d 

Orde  Handhaving 

Broerdijk als 

weidevogelgebied.  

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoekt het 

College om:  

de Broerdijk te 

handhaven als 

weidevogelgebied. 

PVV, 50PLUS, 

ONH 

Tekin, A.  12-06-2017 de motie zal  

aan de orde komen in de 

vergadering van cie RWW 

van september wanneer 

ook de leidraad landschap 

en cultuurhistorie op de 

agenda staat. 

 

15-02-2016: Reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 08-02-2016: "De 

VOORZITTER: .... overigens 

heeft de gedeputeerde 

zojuist een brief toegezegd. 

Die kan in de commissie 

geagendeerd worden." 

M64-2015 09-11-2015 Begroting  OV-

fietsvoorzieningen 

bij bushaltes.  

 

AANGEHOUDEN 

PS dragen het college 

op:  

* te onderzoeken 

welke busstations en 

haltes het meest 

kansrijk zijn voor 

realisatie van een  OV-

fiets voorziening   

* met de Stadsregio 

Amsterdam in gesprek 

te gaan om te bezien 

of zij hierbij willen 

aanhaken. 

D66, CDA, 

PvdA 

Post, E.  10-10-2016: De fractie 

houdt de motie nog aan. Er 

loopt nu een aanbesteding. 

Zolang deze nog niet 

afgerond is wordt de motie 

aangehouden.   

 

31-11-2015: Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 9 en 16 

november 2015: 

"Gedeputeerde 

POST:....Waar ik wel goed 

mee uit de voeten zou 

kunnen, is om verder na te 

gaan naast het halte 

uitvoeringsprogramma dat 

wij al hebben gerealiseerd, 

welke faciliteiten men wel 
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houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

graag op bepaalde 

busknooppunten zou zien. 

Daarmee zou ik uit de 

voeten kunnen, maar een 

onderzoek dat zich 

toespitst op een enkel 

bedrijf, is geen handige 

route om op te gaan. Ik kan 

mij voorstellen dat wij hier 

nader van gedachten over 

wisselen in de commissie." 

M43-2015 09-11-2015 Begroting  

ontwikkeling light 

railnet.  

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het 

college:  

in samenwerking met 

de Stadsregio 

Amsterdam (SRA, 

straks Vervoersregio) 

en in verband van de 

Metropoolregio 

Amsterdam (MRA) het 

overleg aan te gaan 

over de ontwikkeling 

van een light railnet en 

daarover te 

rapporteren aan 

Provinciale Staten. 

SP Post, E.  27-03-2017: op verzoek van 

dhr. Bruggeman (SP) heeft 

de commissie M&F op 20 

maart 2017 besloten om 

een technische briefing te 

organiseren over het MIRT-

onderzoek Bereikbaarheid 

Oostkant Amsterdam 

onderdeel railnet aan de 

oost- en zuidkant van 

Amsterdam.   

 

27-10-2016: In het 

Presidium van 24-10-2016 

heeft mevrouw Alberts 

aangeven dat zij in de 

commissie M&F vragen zal 

stellen aan GS over de 

ontwikkeling van een light 

train.   

 

10-10-2016: Het Presidium 

van 24-10-2016 wordt 

gevraagd of deze motie kan 

worden afgedaan.   
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houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

30-11-2015: Reden 

aanhouden motie vanuit 

notulen PS 9 en 16 

november 2015: "Mevrouw 

ALBERTS (SP): ....Motie 43 

zullen wij aanhouden en 

mogelijkerwijs op 

terugkomen als de 

discussie over de verrailing 

niet goed loopt." 

M60-2014 15-12-2014 Motie Vreemd a/d 

Orde  businesscase 

Pallas 

PS verzoeken 

Gedeputeerde Staten:  

* Provinciale Staten 

voorafgaand aan het 

besluit over het 

vrijgeven van een 

volgende tranche een  

ge-update 

businesscase voor te 

leggen, met een 

overzicht van 

geïnteresseerde 

private partijen  die 

bereid zijn om in te 

stappen. 

PvdA, D66 Bond, J. 22-03-2017: Op 16-1-2017 

zijn PS geïnformeerd over 

het Jaarplan Pallas 2017. De 

aanvraag voor het tweede 

deel van de Tweede 

Tranche van Pallas wordt 

verwacht in  het derde 

kwartaal van 2017.   

 

22-03-2017: Op 16-1-2017 

zijn PS geïnformeerd over 

het Jaarplan Pallas 2017. De 

aanvraag voor het tweede 

deel van de Tweede 

Tranche van Pallas wordt 

verwacht in het derde 

kwartaal van 2017.   

 

4-1-2017: Op 16-1-2017 

zijn PS geïnformeerd over 

het Jaarplan Pallas 2017. De 

aanvraag voor het tweede 

deel van de Tweede 

Tranche van Pallas wordt 

verwacht in  het derde 

kwartaal van 2017.    

 

16-01-2016: Commissie EEB 

is op 14 december 2015 

geconsulteerd over de 

uitbetaling van de tweede 

tranche. Toegezegd is dat 

PS van elke stap op op de 

hoogte worden gehouden. 

Uitbetaling 2e deel 2e 

tranche zal in het voorjaar 

2017 aan de commissie 

worden aangeboden.   

 

28-07-2015: Behandeling in 

commissie EEB van 5 

oktober 2015 heeft in 

besloten vergadering 

plaatsgevonden. 
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21-11-2016: De 

eerstvolgende momenten 

dat PS betrokken worden 

hebben betrekking op het 

Jaarplan 2017 en op de 

aanvraag van Pallas voor 

het tweede deel van de 

tweede tranche die in het 

voorjaar van 2017 verwacht 

wordt.   

 

25-07-2016: De 

eerstvolgende momenten 

dat PS betrokken worden in 

2016 hebben betrekking op 

het Jaarplan 2017.   

 

11-02-2016: Tijdens de 

bespreking in de cie EEB op 

14 december 2015 zijn 

(nieuwe) afspraken gemaakt 

voor het informeren en 

betrekken van PS bij 

besluitvorming omtrent 

Pallas. De eerstvolgende 

momenten dat PS betrokken 

worden bij Pallas hebben in 

2016 in elk geval 

betrekking op het Jaarplan 

2016 en op de betaling van 

het tweede deel van de 

tweede tranche t.b.v. de 

activiteiten in 2017. In 

2017 zullen PS betrokken 

worden bij het go/no-go 

besluit over de derde 

tranche.   
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19-11-2015: Op 5 oktober 

2015 is de commissie EEB 

(in besloten deel) 

geconsulteerd over het 

voorgenomen besluit van 

GS over de ingediende 

businesscase.   

 

15-10-2015: Consultatie 

van de commissie EEB heeft 

plaatsgevonden op 5 

oktober 2015   

 

20-08-2015: De aanvraag 

voor de volgende tranche 

wordt verwacht rond de 

zomer van 2015.   

 

23-04-2015: Geen 

wijzigingen.   

 

06-02-2015: De externe 

partijen zijn over deze 

motie geïnformeerd. Deze 

motie kan pas bij de 

volgende tranche worden 

afgehandeld. 

 


